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Z A P I S N I K 
sa  22 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 11. prosinca 2019. godine sa 

početkom u 17,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sandra Turčinov, Ivana Drescher, Vladimir Turčinov, Maja Barešić,  
Enio Turčinov, Ivana Juran Magdić, Edo Juraga, Venčoslav Skračić 

Odsutni:, Milan Ježina, Ana Begić, Joso Mudronja– odsutni opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica OMK, Vesna Juran-djelatnica 
OMK, Luka Ježina- v.d. pročelnik OMK, Mirna Donđivić – djelatnica OMK, Petar Ježina- direktor 
komunalnog poduzeća Murtela d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA:  

Enio Turčinov: mene zanima ona rupa kod autobusnog stajališta, da li se ona nekako more srediti? 
Petar Ježina: hoće, ali naši mještani maknu ograde i prolaze onuda.  
Toni Turčinov: treba se dovesti asfalt. 
Edo Juraga: ja mogu postaviti pitanje kako napreduju radovi oko vrtića? 
Toni Turčinov: radovi napreduju, možda kasnimo malo jer je tlo tvrdo i imali smo dosta kiše. Danas smo 
imali poplavu. Elektra ni vodovod nisu dali u uvjetima da postoje cijevi ispod gradilišta. Tražili smo do 
maloprije i nismo našli da je to u uvjetima priloženo, i sada ćemo vidjeti što će općina poduzeti. Sada 
te cijevi treba izmjestiti. To nije mala omaška, čovjek je mogao poginuti da je pogodio cijev od struje 
umjesto od vode. 
Venčoslav Skračić: mene zanima kada se upisala ulica kao nerazvrstana cesta to je ulica Lajci ili Težačka 
onaj odjeljak iza kuće Tončija Rameša. Pema kojoj proceduri i kada, s obzirom da na vijeću nismo 
donijeli odluku, koliko se ja sjećam.    

Toni Turčinov: 2013. godine. Znači ja i ti nismo bili u ovoj konstelaciji.  
Venčoslav Skračić: i drugo pitanje, na Hripama onaj dio koji je nastao nasipanjem materijala nakon 
iskopa tj. prvotnog zatrpavanja jame za odlagalište koje je u procesu sanacije, pa onaj ograđeni dio. Da 
li je to ogradila općina isto po kojoj odluci i kako? 
Toni Turčinov: općina je ogradila te nije potrebna nikakva odluka. A to je zbog toga što smo dobili nalog 
da moramo rješavati kamp kućice i smatramo da je to trenutno rješenje dok se ne dođe do sanacije. 
Koliko znam sada dolazi do izvlaštenja, dolazi lokacijska dozvola. 



Julia Ježina: to što je ograđeno nije obuhvat sanacije. Obuhvat sanacije je puno veći. A što se tiče 
dozvole i izvlaštenja te ostalog do kraja tjedna bi trebala biti gotova lokacijska dozvola a na temelju 
lokacijske ide izvlaštenje, ako ne izvlaštenje onda nekakvim mirovnim sporazumnim putem bilo pravo 
građenja ili kupoprodaja terena onoga koji se nalazi u obuhvatu sanacije, a nije sada u vlasništvu 
općine, nego u privatnom vlasništvu. I paralelno sa ministarstvom državne imovine imamo dvije čestice 
gdje smo išli sa zahtjevom za darovanje nekretnina i sada uz predočenje lokacijske dozvole te dvije 
katastarske čestice bi trebale preći u naše vlasništvo. Da bi krenuo postupka sanacije treba se formirati 
jedna čestica. Tako da smo sada na pola puta.  
 

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2019. godinu 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa javnih potreba u  socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 

za 2019. godinu 
7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 
9. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020 godinu 
11. Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. godinu s projekcijama za 

2021. i 2022. godinu 
12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. 

godinu 
14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
15. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
16. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
17. Prijedlog korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
18. Prijedlog Programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene za poboljšanje javne i 

turističke infrastrukture i za projekte i programe održivog razvoja  na području Općine Murter-
Kornati za 2020. godinu 

19. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 
biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati 

20. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

21. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2020. godinu 

22.  Prijedlog Odluke o davanju jamstva 
23. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama u 

vlasništvu Općine Murter-Kornati 
24. Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 
25. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 
26. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine kat. čest. 1919/3 K.O. Murter-Betina 
27. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području 

Općine Murter-Kornati 
28. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Snježane Krcivoj 



29. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Stjepana Jurić Marijanović i Margarete Čaić 
30. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju jamstva 

 
➢ Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

Vijećnik Venčoslav Skračić napustio je sjednicu u 17.23 sati. 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

➢ Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Mirna Donđivić: prije nego dam obrazloženje, pozdravljam vijećnike i želim vam reći da je ovo moje 
zadnje vijeće. Ja sam 31-vim odlazim u mirovinu. Bilo mi je drago družiti se sa vama. Ja mislim da sam 
u 20 godina koliko sam u općini da sam svoju dužnost obavljala savjesno i hvala vam na vašoj podršci i 
suradnji i zahvaljujem još jedan puta.  

Edo Juraga: evo ja u ime općinskog vijeća zahvaljujem i tebi.  

Mirna Donđivić: sada možemo preći na rebalans proračuna. Kao i uvijek kako vam kažem materijale 
ste dobili. Nekih velikih izmjena u proračunu nema. S time da se naš proračun za 2019. godinu smanjuje 
za tri milijuna i sto osam tisuća kuna. Negdje je došlo do povećanja, a negdje do smanjena. Uglavnom, 
prihodi naši u 2019. godini kako predviđamo do kraja 2019. godine biti će negdje oko devet milijuna to 
je naš realni prihod. S time da bi trebali dobiti milijun i petsto od financije imovine i zaduživanja koja 
su planirana za modernizaciju javne rasvjete. Ta sredstva bi trebala stići do kraja godine, ali se će 
utrošiti u sljedećoj godini. Još jedna izmjena vlastiti prihodi planirali smo milijun i pol, to je naš višak 
prihoda na kraju godine, a bio je milijun osamsto sedamdeset šezdeset tisuća. Na prihodovnoj strani 
pomoći koje dobivamo iz međunarodnih organizacija iz proračuna je smanjeno za milijun i šesto tisuća 
kuna, a to je najviše gdje je došlo do razlike u proračunu i rebalansu.  U programima je došlo do izmjene 
u održavanju jer se utrošilo npr. više za održavanje zelenih površina, plaža, kod održavanja je došlo po 
povećanja od 630.000,00 kuna, a kod kapitalnih kod gradnje objekata bilo je planirano dvanaest 
milijuna a u rebalansu smo išli na osam milijuna, znači za četiri milijuna i četiristo pedeset pet  tisuća 
je smanjeno, zato jer su radovi na vrtiću tek sada počeli, te račune i troškove nikakve nemamo. Ako vas 
nešto zanima vi pitajte. To je šta se tiče našeg rebalansa on sa 22.547.000 kuna ide na 19.439.000 kuna. 
Svi programi se odnose na rebalans.   

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna  Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu 

 

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

 



➢ Prijedlog Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2019. godinu 

 

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa javnih potreba u  socijalnoj skrbi Općine Murter-
Kornati za 2019. godinu 

 

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna  Programa javnih potreba u  socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 
za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2019. godinu 

 

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2019. godinu 

 

➢ Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
 

Toni Turčinov: proračuni su svake godine isti samo se mijenjaju kapitalni projekti a to su onih 4-5 
osnovnih projekata koje namjeravamo ili završiti ili pokrenuti. Jedan od njih je vrtić i arheološki park 
Colentum te parking iza pumpe, novo okretište i dječje igralište kod škole. To planiramo napraviti iz 
naših sredstava više-manje. Nešto ćemo izvući iz olimpijskog odbora, nešto ćemo dobiti iz ministarstva 
građevine za okretište a od olimpijskog saveza za igrališta isto tako tu je županija sa svojih 150.000 
kuna vezano za pasarelu. To su osnovni kapitalni projekti u koje mislimo utrošiti sredstva. I sada su tu 
sportske aktivnosti, kultura i razna događanja, udruge. Možemo reći sa smo osigurali tri kombija, dobili 
smo jedan kombi od olimpijskog saveza, možemo reći da smo jednog dobili jednog kupili i MNK Murter 
se potrudio da sam kupi jedan kombi. Imamo preko 300 djece u raznim aktivnostima i oni su dostupni 
svakom klubu i možemo reći da je to naš ponos trenutno. Ako imate pitanja vezano za proračun 
slobodno pitajte.  

 

➢ Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 



10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020 godinu 
 

➢ Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020 godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

11. Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. godinu s projekcijama 
za 2021. i 2022. godinu 

 

➢ Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. godinu s projekcijama za 
2021. i 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu 

 

➢ Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu 

 

➢ Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
 

➢ Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 

 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

➢ Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 
 

16. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

➢ Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

17. Prijedlog korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 
prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

 



➢ Prijedlog korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 
na području Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

18. Prijedlog Programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene za poboljšanje javne i 
turističke infrastrukture i za projekte i programe održivog razvoja  na području Općine 

Murter-Kornati za 2020. godinu 
 

➢ Prijedlog Programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene za poboljšanje javne i 
turističke infrastrukture i za projekte i programe održivog razvoja  na području Općine Murter-
Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

19. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 
otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati 

 

Petar Ježina: opet se mijenja zakon o gospodarenju otpadom. Propisane su dvije kategorije, jedna je 
kućanstvo druga kategorija se dijeli na potkategorije, oni su definirali neke pravne subjekte koji spadaju 
u tu potkategoriju. Mi smo prošle godine male iznajmljivače stavili u potkategoriju do 4 ležaja, 8 ležaja 
itd. oni su sada svrstali u jednu kategoriju. Znači da iznajmljivač koji ima 2 ležaja i onaj kojim ima 20 
ležaja će plaćati istu cijenu minimalne javne usluge na mjesečnoj razini. Isto tako npr. mali obiteljski 
hoteli i naš hotel Colentum koji ima 200 ležaja i netko tko ima 20 ležaja plaćati će istu cijenu. Mi smo 
se sastali par puta na području županije i otprilike smo svi prilagodili odluke koje se odnose na županiju 
tako da nema puno promjena šta se tiče same odluke. Cjenici su nam slično iz razloga što svatko u svom 
mistu i općini ima drugačiji broj subjekata. Mi smo sada u ovom novom cjeniku koji smo donijeli 
kućanstva smo ostavili na istoj cijeni koja je do sada bila od 45 kuna, nismo htjeli mijenjati ništa jer je 
najviše domaćih korisnika u toj kategoriji. Međutim po skupinama koje su definirane po kategorijama 
od 1-7 tamo smo uzeli neku razliku i definirali cijene tako da će se nekima sada cijena povećati za 
određeni iznos, a nekima će se smanjiti u istoj toj podskupini. Gledali smo da financije koje smo do 
sada imali u ovoj godini da ostanu otprilike iste  i sljedeće godine. To je zbog održivosti komunalnog 
poduzeća. Mali minus će biti u odnosu na prihod od 2019. godine ali to neće biti ništa strašno. To je 
novitete u odluci i cjeniku, a da će se opet zakon mijenjati  to smo došli za zaključka svi. Odluku o cijeni 
donosi vijeće.  

➢ Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 
biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

20. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 
u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

 

Vesna Juran: ovom odlukom određen je iznos koji u idućoj godini dobiva svaki član vijeća iz općinskog 

proračuna s time da pripadnice ženskog spola imaju pravo na 10 % uvećan iznos. Detaljan omjer snaga 

prikazan je u članku 4. odluke.  

➢ Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO. 
 

21. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2020. godinu 

 



Vesna Juran: sukladno Zakonu o sustavu civilne zaštite, predstavničko tijelo u postupku donošenja 

proračuna razmatra i usvaja godišnju analizu stanja za prethodnu godinu. U analizi smo napisali što 

smo po planu civilne zaštite radili. Ukratko smo iznijeli plan, s naglaskom na rashodovnu stranu za 2019. 

godinu. To je ono što smo po zakonu dužni napraviti.  

➢ Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2020. godinu prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 

22. Prijedlog Odluke o davanju jamstva 
 

Toni Turčinov: to se produžuje jamstvo za oni 150.000 kuna koje smo dali TZ-u, kako bi mogli 

odraditi ljeto. Znamo da TZ ima veliki dug, jer ne možemo tražiti od nekog da radi ako nema sa 

čime, tako da smatram da je trebamo podržati.  

➢ Prijedlog Odluke o davanju jamstva prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

23. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama 
u vlasništvu Općine Murter-Kornati 

 

Vesna Juran: Ova odluka uređuje zakup i kupoprodaju nekretnina u vlasništvu Općine.  Općinsko vijeće 

je 23. prosinca 2016. godine donijelo Odluku o stjecanju i raspolaganju nekretninama u vlasništvu 

Općine Murter-Kornati. Obzirom da se Zakon o zakupu i kupoprodaji poslovnoga prostora izmijenio 

predmetnu Odluku je potrebno uskladiti, dakle odredbe koje se predlažu su odredbe Zakona. 

 

➢ Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama u 
vlasništvu Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
24. Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati 

 

Vesna Juran: Predloženom Odlukom brisana su 2 odsjeka budući se u praksi pokazalo kako je dovoljno 

da bude ustrojen samo Jedinstveni upravni odjel, a službenici raspoređeni u odjel obavljaju sve poslove 

iz samoupravnog djelokruga Općine te će isti službenici i dalje obavljati iste poslove u okviru 

Jedinstvenog odjela. 

 

➢ Prijedlog Odluke o ustrojstvu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 

 

25. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 

 

Vesna Juran: Ova odluka odnosi se na plaće zaposlenih u Općini, a njima se plaća računa na način da 

se osnovica množi s koeficijentom. koeficijent se nije mijenjao od 2010. godine 

Osnovica je 4.035,98 kn i ona se prvo pomnoži sa koeficijentom te se doda i 0,5% za godine staža, a 

onda slijedi standardni obračun plaće. 

Osnovicu Načelnik nije mijenjao od 2010. godine. 



Ovim izmjenama ne mijenja se plaća Melaniji, Mirjani i Luki, a mijenja se svima ostalima odnosno 

povećava se. Kao jedan primjer možemo navesti na primjer tajnici Mari sa 1,78 povećava se na 1,86 

što je 0,08.  

 

➢ Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

26. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine kat. čest. 1919/3 K.O. Murter-Betina 
 

Toni Turčinov: tu smo već kupili jednu česticu koja ima 1400 m2. te čestice su bile pod DPU-om ali 

ovim izmjenama one će biti i dalje u građevinskom području dali za njih neće biti potreban DPU. 

Imamo neke ideje za poboljašenje života naših žitelja. 

➢ Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine kat. čest. 1919/3 K.O. Murter-Betina prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

27. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području 
Općine Murter-Kornati 

 

Vesna Juran: Predlažu se izmjene kako bi se uskladila praksa i odluka budući je Murtela uvela i nove 

opcije naplate npr. mobilna aplikacija Pay do, a dio odredbi je vezan za označavanje parkirališta. 

Nadalje, nezgodno je označiti parkiralište koje je neasfaltirano budući nije pronađen adekvatan način 

pa se uređuje da tamo gdje je neasfalitrano da bude samo vertikalna signalizacija tj. tabela, a ne i crte 

na površini. 

 

➢ Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području 
Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

28. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Snježane Krcivoj 
 

Vesna Juran:  Dakle, gđa Krcivoj ima nekretninu u Lajcima, kod okuke prije Šeke. Ona smatra da joj je 

Općina oduzela dio nekretnine tj. zemljišta da bi se upisala ulica. 

Općina je još 2013. izradila elaborat nerazvrstane ceste – ulice Lajci, taj elaborat je potvrdio Katastar i 

dostavio ga Sudu, a Sud je izdao Rješenje kojim se upisala Općina. Vezano za njihov dio Općina je 

upisana samo na dio koji je bio put, ulica, cesta koju svi slobodno koriste i to sukladno Zakonu o 

cestama. 

 

➢ Zahtjev Snježane Krcivoj Zaključkom je JEDNOGLASNO odbijen  

 

 



29. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Stjepana Jurić Marijanović i Margarete Čaić 

Vesna Juran: G. Marijanović i gđa Čaić su sličan slučaj kao gđa Krcivoj.  Oni imaju nekretninu u ulici 
Put Slanice, u zavoju prije skretanja za Vlake. Ogradu koju spominju u dopisu su oni postavili na 
javnoj površini tj. ulici Put Slanice što je Općini potvrdio ovlašteni geodet g. Skračić stoga je Općina 
tražila uklanjanje te ograde. 
Također spominju uzurpiranje od strane njihovog susjeda no Općina se ne može miješati u njihove 
privatne imovinsko pravne odnose već samo u javnu površinu. 
Obzirom da se dio zemlje gdje je njihova ograda nalazi na nerazvrstanoj cesti tj. ulicu Put Slanice 
praksa je da se putem suda utvrđuje vlasništvo jer je Općina isto kao i za Lajce i ostale ulice 
postupala po Zakonu o cestama. 

 
➢ Zahtjev Stjepana Jurić Marijanović i Margarete Čaić  Zaključkom je JEDNOGLASNO odbijen  

30. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju jamstva 

Toni Turčinov: već smo donijeli Odluku da će se dignuti tri kredita. Jedan je rasvjeta, zatim vrtić te 
arheološki park Colentum, ali uz našu štednju uspjeli smo izbjeći taj kredit i zato je potrebno ovu 
odluku staviti van snage. 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18,30 sati. 

Zapisničar:        Predsjednik: 

Vesna Juran        Edo Juraga 

 


